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Germany 

 

and 
 

Togo 

Exchange of letters constituting an arrangement between the Government of the Federal 
Republic of Germany and the Government of the Togolese Republic concerning finan-
cial cooperation in the new project “Lomé Urban Bypass”. Lomé, 21 May 2010 and 
8 July 2010 

Entry into force:  8 July 2010 by the exchange of the said letters, in accordance with the 
provisions of the said letters  

Authentic texts:  French and German 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Germany, 1 August 2012 
Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 

of the Charter of the United Nations, as amended. 
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Togo 

Échange de lettres constituant un arrangement entre le Gouvernement de la République fé-
dérale d'Allemagne et le Gouvernement de la République togolaise relatif à la coopéra-
tion financière pour le nouveau projet « Petit contournement urbain de Lomé ». Lomé, 
21 mai 2010 et 8 juillet 2010 

Entrée en vigueur :  8 juillet 2010 par l'échange desdites lettres, conformément aux dispositions 
desdites lettres  

Textes authentiques :  français et allemand 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Allemagne, 1er août 2012 
Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée géné-

rale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. 
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